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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 16.06. 2022 

 

Prítomní poslanci: 5 

Neprítomní: 2 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Zuzana Michalcovú, overovatelia zápisnice: Milan Michalec  

a Rastislav Hollý 

 

Starosta obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022. 

5. Určenie počtu poslancov na volebné obdobie r. 2022 – 2026. 

6. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie r. 2022 – 2026. 

7. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov zastupiteľstiev samosprávnych 

krajov. 

8. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1147, k. ú. Fačkov – prerokovanie. 

9. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k. ú. Fačkov – prerokovanie. 

10. Žiadosť o odkúpenie pozemku parcela KNC č. 1064/14, k. ú. Fačkov. 

11. Žiadosť o finančný príspevok. 

12. Rozpočtové opatrenia. 

13. Rôzne  

14. Diskusia. 

15. Záver.  

HKO navrhla program doplniť o bod Plán kontrolnej činnosti HKO na II polrok 2022 

 

K návrhu nemal nikto pripomienky, starosta predniesol doplnený program rokovania 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Plán kontrolnej činnosti HKO na II polrok 2022 

5. Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022. 

6. Určenie počtu poslancov na volebné obdobie r. 2022 – 2026. 

7. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie r. 2022 – 2026. 

8. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov zastupiteľstiev samosprávnych 

krajov. 

9. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1147, k. ú. Fačkov – prerokovanie. 

10. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k. ú. Fačkov – prerokovanie. 

11. Žiadosť o odkúpenie pozemku parcela KNC č. 1064/14, k. ú. Fačkov. 

12. Žiadosť o finančný príspevok. 

13. Rozpočtové opatrenia. 

14. Rôzne  

15. Diskusia. 

16. Záver.  
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Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Patrik Kašjak Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavná kontrolórka obce sa  vyjadrila k plneniu prechádzajúcich uznesení. Skonštatovala, že 

väčšina  uznesení boli splnené,  k uzneseniam, ktoré sú v plnení sa vyjadril starosta. 

O 18.26 sa na zasadnutie  dostavil Tomáš Ligas. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

 

4. Plán kontrolnej činnosti HKO na II polrok 2022 

 

HKO obce predniesla poslancom svoj Plán kontrolnej činnosti HKO na II polrok 2022. Poslanci 

k tomu nemali žiadne výhrady. 

Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať.  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti HKO na II polrok 2022 

       

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

5. Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022 

 

Starosta oboznámil poslancov s potrebou schválenia volebného obvodu pre voľby do orgánov 

samosprávy obcí.  

Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať.  
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Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje jeden volebný obvod pre voľby do orgánov samosprávy obcí 

       

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

       

6. Určenie počtu poslancov na volebné obdobie r. 2022-2026 

 

Ako aj v predchádzajúcom bode aj tu starosta poukázal na potrebu schválenia počtu poslancov 

na nasledujúce volebné obdobie 2022-2026. Pripomenul, že počet poslancov v obecnom 

zastupiteľstve závisí od počtu obyvateľov. V prípade našej obce môže byť počet poslancov päť 

až sedem.  Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať.  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje sedem poslancov do obecného zastupiteľstva  na nastávajúce volebné 

obdobie 2022 – 2026 

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

7. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie r. 2022- 2026 

 

Starosta informoval poslancov aj v tomto bode o potrebe schválenia rozsahu výkonu funkcie 

starostu obce na nastávajúce volebné obdobie. Poslanci sa jednohlasne zhodli na plnom úväzku 

na nastávajúce volebné obdobie 2022 -2026.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ  schvaľuje plný úväzok starostu na nastávajúce volebné obdobie 2022-2026   

Hlasovanie: 

ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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8. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov zastupiteľstiev samosprávnych krajov  

 

Starosta podotkol, že z dôvodu spojených volieb je potrebné určiť aj volebný obvod pre voľby 

poslancov zastupiteľstiev samosprávnych krajov. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje jeden volebný obvod pre voľby poslancov zastupiteľstiev samosprávnych 

krajov  

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

9. Žiadosť o odpredaj pozemku , parcela KNC č. 1147, k.ú. Fačkov  

 

Starosta z dôvodu neprítomnosti predsedu stavebnej komisie, predniesol stanovisko 

z rokovania stavebnej komisie k odpredaju pozemku par. č. 1147 v k.ú. Fačkov. Po dlhšej 

diskusii poslancov a na základe odporúčania stavebnej komisie sa poslanci jednohlasne 

dohodli, že pozemok neodpredajú.  

 

Z dôvodu, že sa o odpredaji hlasovalo až  na konci zasadnutia , hlasovali iba štyria poslanci, 

z dôvodu predčasného odchodu zo zastupiteľstva  P. Kašjaka. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ neschvaľuje odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1147 v k.ú. Fačkov 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

10. Žiadosť o odpredaj pozemku, parcela KNE č. 6046/1, k.ú. Fačkov 

 

Starosta aj v tomto bode predniesol stanovisko z rokovania stavebnej komisie z dôvodu 

neprítomnosti predsedu stavebnej komisie. Po dlhšej diskusii sa aj  na základe odporúčania 

stavebnej komisie, dohodli, že pozemok sa neodpredá. 

 

Taktiež z dôvodu, že sa o odpredaji hlasovalo až  na konci zasadnutia , hlasovali iba štyria 

poslanci, z dôvodu predčasného odchodu zo zastupiteľstva  P. Kašjaka. 
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Návrh uznesenia OZ: 

OZ neschvaľuje odpredaj pozemku, parcela KNC č. 6046/1 v k.ú. Fačkov 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 Tomáš Ligas 

 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

       

11. Žiadosť o odkúpenie pozemku parcela KNC č. 1064/14, k.ú. Fačkov   

 

Starosta predniesol poslancom Žiadosť o odkúpenie pozemku na parcele KNC č. 1064/14 v k.ú. 

Fačkov a oboznámil ich z vlastným názorom na predaj. Vyzval poslancom, aby sa všetci 
vyjadrili k odpredaju. Po dlhšej diskusii sa poslanci dohodli, že pozemok neodpredajú. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ neschvaľuje odpredaj pozemku, parcela KNC č. 1064/14 v k.ú. Fačkov 

 

Hlasovanie: 

ZA: 4 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

 Rastislav Gabaj 

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

12. Žiadosť o finančný príspevok 

 

Starosta v tomto bode predniesol Žiadosť o finančný príspevok . Po dlhšej diskusii 

a prehodnotení finančnej a životnej  situácie žiadateľa  sa poslanci dohodli na poskytnutí 

finančného príspevku. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje finančný príspevok 300 €. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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13. Rozpočtové opatrenia 

 

Starosta informoval poslancov o Rozpočtovom opatrení č. 8/2022, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. Po kratšej diskusii starosta prešiel k ďalšiemu bodu programu. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 8/2022 

 

14. Rôzne   

 

a) Výlet do Buchlovíc 

Starosta oboznámil poslancov s programom výletu, ktorý obec organizuje dňa 23.07. 2022 na 

letný festival česneku na zámku Buchlovice. Starosta poslancom po prepočítaní všetkých 

nákladov navrhol poplatok za výlet 10 €, s ktorým všetci poslanci jednohlasne súhlasili. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ schvaľuje  poplatok za výlet pre občanov na Letný festival česneku na zámku 

Buchlovice 10 € 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Tomáš Ligas 

Patrik Kašjak 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

b) Zrušenie výčapu v KD 

Starosta predstavil poslancom  návrh o zrušení výčapu v kultúrnom dome a tým by sa 

dosiahlo zväčšenie chodby. Výčap by sa zrealizoval cez okienko priamo z kuchyne KD. Ďalej 

sa navrhlo zrealizovať namiesto špajze v kuchyni malé WC pre personál. Poslanci návrh so 

zrušením výčapu prediskutovali a jednohlasne sa dohodli na jeho zrušení ako aj realizácií 

WC.  

 

Patrik Kašjak odišiel zo zasadnutia 19.50 hod. 

 

15. Diskusia 

 

Tomáš Ligas navrhol  

- zabezpečiť pitnú vodu v areáli ZŠ Fačkov 

začať s prípravou realizácie dopravného ihriska,  

- zabezpečiť tabuľa so Zákazom  psov do areálu školy 

 
M. Michalec navrhol  

- vymeniť hydrant v ulici Šúpolka 

R. Hollý  navrhol  - senzorové svetlo na cintorín 

 
16.Záver  
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Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.15 hod.  

 

Overovatelia zápisnice: Milan Michalec 

                                       Rastislav Hollý 

                                        

 

                                                                                                   v.r. Miroslav Čerňanec 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   

 

 

 

 

 
 


